
                  Verslag vergadering Seniorenadviesraad Jabbeke van 26 november 2019 
 

 
 
Aanwezig:      Annie D’hoedt, voorzitter 
      Paul Storme, schepen voor seniorenbeleid    
     

      Cecilia Cottenie, Roger De Brabander, Gilbert Derudder, Marie‐Jeanne  
 Deruytter, Anne‐Marie Maes, Luc Puystiens, Dirk Rommel, Honoré 
Vandecasteele, André Van De Woestyne, Anne‐Marie Vanderpoorten 
(vervangster Catteeu Isabelle), Roland Verleye,  Monique Verlinde, Willy 
Rosseel 

 
Verontschuldigd:   Catteeu Isabelle 
    Constant Eric 
    Dyzers Angela 
    Rabbaey Mariette 
    Vandendriessche Chantal   
     
     
Verslaggever     Chantal Denys, maatschappelijk assistente       
       
 

 
 

1. Welkom  
 
Voorzitter Annie D’Hoedt verwelkomt alle aanwezigen.  Bij aanvang van de vergadering is er 
een dankwoord voor oud‐voorzitter Roger De Brabander, tevens wordt hem namens het 
Gemeentebestuur Jabbeke een geschenk overhandigd. 

 
2. Goedkeuring verslag 8 oktober 2019 
 
Er wordt goedkeuring verleend aan het verslag vergadering Seniorenadviesraad van 8 
oktober 2019 mits volgende opmerkingen : 
 
‐ Het beleidsplan van de Gemeente Jabbeke zal toegelicht worden in de volgende 

vergadering van de Seniorenadviesraad van 18 februari 2020. 
‐ De voorzitter en de penningmeester zijn tevens stemgerechtigde leden, anders is er een 

onevenwicht in de samenstelling van de Seniorenadviesraad. 
 

3. Kennisname ontslagen mevrouw Maria Verlinde en mevrouw Annie Baert 
 

 De leden Maria Verlinde en Annie Baert dienen schriftelijk hun ontslag in en maken niet 
langer deel uit van de Seniorenadviesraad 

 
4. Verkiezing ondervoorzitter en penningmeester 
 
De heer Rommel Dirk die voorheen penningmeester was stelt zich opnieuw kandidaat, hij 
wordt unaniem her verkozen. 
 



De heer Verleye Roland wordt unaniem gekozen tot ondervoorzitter van de 
Seniorenadviesraad. 
 
5. Noodzaak van een vertegenwoordiger van de welzijnsvoorzieningen op het 

grondgebied Jabbeke 
 
Het WZC Avondrust, Residentie Christoff en Huis 45 zullen aangeschreven met de vraag 
of zij willen participeren in de Seniorenadviesraad. 

          
6. Toelichting budget door de penningmeester 

 
Momenteel is er een bedrag van 6.772.76 euro in de kas.  Elk jaar ontvangt de 
Seniorenadviesraad een toelage van 745 €. 
 
Oud‐voorzitter Roger De Brabander licht toe wat er de voorbije jaren uitgegeven is.  

 
7. Voorstel tot het organiseren van een activiteit voor alle senioren van Groot‐Jabbeke 

 
Er is een suggestie om in de Week van de Senioren iets te doen Bv. Een bezoek aan de 
alleenstaande senioren. 
Raadslid Anne‐Marie Maes stelt voor iets duurzaam te doen, iets waar de mensen een 
blijvende waarde aan hebben.  De voorzitter stelt voor om tegen de volgende de 
vergadering een aantal voorstellen in te dienen. 
 

8. Voorstelling door de leden van de Seniorenadviesraad van hun vereniging 
 
De leden van de vergadering zijn zich bewust dat de klassieke verenigingen nog geen 20% 
van de seniorenbevolking bereiken. 
Er zijn senioren die zich ook buiten de grenzen van Jabbeke bij een vereniging 
aangesloten hebben. 
De voorzitter stelt voor dat alle verenigingen tegen de volgende vergadering een folder, 
website, … meebrengen en dit toelichten. 

              
9. Voorstel opstarten van werkgroepen voor specifieke doelen of taken 

 
In de vorige vergadering werden een viertal voorstellen gelanceerd. 
De voorzitter stelt voor om met één item te starten en dit is “Thuiszorg”.  Het doel is te 
voorzien in een maximale thuiszorg om de senior zolang mogelijk thuis te laten wonen. 
 
Het voorstel is, om aan de hand van het Thuiszorgzakboekje dat aan alle leden 
overhandigt is, een pancarte te maken met alle belangrijke telefoonnummers van de 
verschillende diensten die actief zijn op het gebied van seniorenzorg, en dit te 
plastificeren. 
 
De voorzitter stelt voor daartoe een werkgroep op te richten, nl. werkgroep 1e lijnszorg.  
Luc Puystiens, Anne‐Marie Maes, Dirk Rommel en Honoré Vandecasteele zullen deel 
uitmaken van deze werkgroep.  Een eerste vergadering wordt gepland op dinsdag 25 
februari 2020 om 9h in het Sociaal Huis. 
 

10. Kandidaten vertegenwoordiging WOAS 
 



Voorheen zetelden mevrouw Marijke Degols en mevrouw Annie Baert (vervanger) in 
WOAS, doch beiden maken geen deel meer uit van de Seniorenadviesraad. 
 

11. Varia 
   

‐ Vraag Isabelle Catteeu betreffende De Lijn : Schepen Paul Storme licht het volgende toe :  
De Lijn zou zijn frequentie verhogen op de Lijn naar Jabbeke, om de 20 minuten i.p.v. het 
huidige om de 30 minuten.  Op zondag zouden er meer bussen ingezet worden.  De 
Dorpsstraat blijft bediend, alhoewel dit in de toekomst een “fietsstraat” wordt. 

   
‐ De afstand van de parking naar de inkom van het VTC is voor minder mobiele personen 

te ver.  Voorstel is om eventueel gebruik te maken van de noodingang die dichter 
gelegen is bij de parking. 

 
‐ Vraag om een afdak voor de fietsenstalling aan het VTC : Schepen Paul Storme kan 

melden dat daar momenteel aan gewerkt wordt. 
 
‐ Mevrouw Declerck Véronique is kandidaat om deel uit te maken van de 

Seniorenadviesraad.  Schepen Paul Storme licht toe dat mevrouw Deckerck geen 
gemeenteraadslid of OCMW‐raadslid is, zij voert geen politiek beleid, zij is enkel lid van 
het Bijzonder Comité voor de Sociale Dienst die individuele sociale dossiers behandeld. 

 
‐ De voorzitter vraag om tegen de volgende vergadering de namen van de 

plaatsvervangers door te geven.  Enkel een Onafhankelijk lid kan geen plaatsvervanger 
aanduiden, zij zijn wel stemgerechtigd. 

 
‐ Om deel uit te maken van de Seniorenadviesraad dient het lid ouder dan 60 jaar te zijn. 
 
‐ De belbus wordt omwille van besparingen bij De Lijn afgeschaft. 
 
‐ Er is een voorstel om op termijn de statuten te herschrijven, elke adviesraad zou zijn 

eigen statuten dienen op te maken. 
 
‐ Voorstel om de verslagen van de Seniorenadviesraad op de website van de Gemeente  

Jabbeke te plaatsen, dit zal doorgegeven worden aan Stefaan Desmedt die samen met 
Birger Eeckeloo deze website beheerd. 
 

De eerstvolgende vergadering is voorzien op dinsdag 18 februari om 9u in de 
gemeenteraadszaal Jabbeke. 

 
Zal worden meegestuurd : 
‐ Ledenlijst SAR 

 
 
Voor verslag 
 
Chantal Denys 
Maatschappelijk assistente 
 

 
 
 



 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


